
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2022-33 

Datum: 17.8.2023 

 

Z A P I S N I K 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 17.8.2023, z 

začetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Nina GREIN, Helena HEDŽET, Janez KONRAD, Marko KRAJNC, Bogdan LESJAK, Darjan 

MEGLIČ, Todor MITEV, Franjo MULEC, Mojca SMOLKO, Tina ZVER, Drago KOCBEK, Miran 

JELEN, Mihael KLOBASA, Dominik PETKO, Franc HIMELRAJH, Srečko BODANEC. 

 

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:  

Todor MITEV 

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Simona HIMELRAJH, v.d. direktorica občinske 

uprave, Luka AJLEC in Sabina HORVAT, vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

Prisotnih je bilo osem občanov Občine Radenci in dva varnostnika.  

 

NOVINARJI: Prisoten ni bil noben novinar.  

 

 

AD 1  OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Predsedujoči opozori, da se seja snema in je dodatno snemanje, ter slikanje prepovedano. 

Občane opozori, da med samo sejo ne smejo govoriti in sodelovati. Ob neupoštevanju 

opozoril in pravil, bosta varnostnika ukrepala. 

 

Predsedujoči je ugotavljal navzočnost svetnic in svetnikov. Navzočnost je priglasilo 15 

svetnikov.  

 

AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 5. redne seje. 

 

Predsedujoči predlaga, da se pri 14. točki  dnevnega reda (Predlog Sklepa o spremembi 

Sklepa št. 9000-0003/2023 »Sofinanciranje investicij na primarni ravni zdravstvene 

dejavnosti v Republiki Sloveniji) izključi javnost, zaradi govora o občutljivih osebnih 

podatkih. 

 

➢ Svetnik Marko Krajnc pove, da manjka predsednik  Nadzornega odbora in vpraša 

zakaj ni dobil vabila za sejo. Predsedujoči in zaposlena povesta, da so predsednik 

in člani Nadzornega odbora dobili vabilo za predmetno sejo.  

 

 

➢ Svetnik Drago Kocbek pove, da je začuden, da je na seji prisotna varnostna služba. 

Pove, da se odpoveduje sejnini v namen pomoči v poplavah. 

 

Predsedujoči je dal v razpravo in na glasovanje predlagan  

 

 



Dnevni red: 

 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Obravnava in sprejem zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta 

4. Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta 

5. Obravnava in sprejem zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta 

6. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

7. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov, ter odgovori na njihova vprašanja in 

pobude 

8. Predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije oddelkov in zaposlenih v šolskem letu 

2023/2024 in nove ekonomske cene programov vrtca Radenci – Radenski mehurčki 

9. Predlog Sklepa o nakazilu finančnih sredstev za poplačilo zapadlih obveznosti vrtca 

Radenci – Radenski mehurčki 

10. Predlog Sklepa o predvideni izločitvi vrtca Radenci – Radenski mehurčki, enote 

Grozdek Kapela iz vrtca Radenci – Radenski mehurčki in pripojitve enote Grozdek 

Kapela k osnovni šoli Kapela s 1. 9. 2024 

11. Predlog Sklepa o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja z odpadki v Občini Radenci 

12. Predlog Odloka o spremembi Odloka o turistični taksi v Občini Radenci 

13. Imenovanje člana Sveta zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona 

14. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa št. 9000-0003/2023 »Sofinanciranje investicij 

na primarni ravni zdravstvene dejavnosti v Republiki Sloveniji 

15.  Predlog Sklepa o prerazporeditvi sredstev v Proračunu Občine Radenci za leto 2023 

z namenom » Izdelava DPP, DGD in PZI projektne dokumentacije za novogradnjo 

komunalne kanalizacije in dograditev vodovodnega sistema/omrežja  Radenci – 

severni del« 

16.  Seznanitev s polletnim poročilom Občine Radenci za obdobje januar – junij 2023 

17. Predlog Sklepa o podaljšanju veljavnosti sklepa o določitvi višine subvencije in 

zagotavljanju sredstev v Proračunu Občine Radenci za subvencioniranje cene 

omrežnine za opravljanje GJS oskrbe s pitno vodo za fizične osebe v Občini Radenci 

št. 355-0021/2019-1, z dne 30.12.2019 do 31.12.2023. 

18. Predlog sklepa o dodelitvi donacije Občine Črne na Koroškem zaradi naravne 

katastrofe zaradi poplav – avgusta 2023.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval noben član sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet.  

 

 

AD 3  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 38/2022 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 4. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 13.4.2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član sveta. 



 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  39/2022 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 24.5.2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta, PROTI  ni glasoval noben član sveta. Svetnik Drago Kocbek 

ni glasoval, saj ni bil prisoten na 2. izredni seji. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 40/2022 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 1. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala od 8.6.2023 od 8.00 ure do petka, 9.6.2023 

do 10.00 ure. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče, 3 člani sveta so ostali vzdržani. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 6  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči pove, da je bila glavna dejavnost med sejama posvečena neurju. Predsedujoči 

občane obvešča, da je škoda na občinski infrastrukturi ocenjena preko milijon evrov. Pove, 

da je oblikovana strokovna komisija za popis škode. Predsedujoči omeni, da občinska 

uprava dnevno sporoča državi te stroške, saj se bodo lahko na ta način sredstva vrnila. V 

naselju Boračeva se rešuje problem poplavljanja. V Hrastji Moti se bo popolnoma obnovil 

potok iz Hrašenskega Vrha proti gasilskemu domu Hrastje Mota. Ta potok se bo počistil in 

poglobil.  

 

Predsedujoči pove, da občina nima likvidnostnih problemov in bo potrebno čim prej narediti 

rebalans proračuna.  

 



Predsedujoči pove, da je bila čistilna naprava uspešno vključena v pogon. Čistilna naprava 

je med neurjem normalno delovala. Izklopila se je šele zadnji dan neurja, z razlogom, da 

ne bi prišlo do kratkega stika v transformatorski postaji. Predsedujoči pove, da bi bilo 

transformator potrebno dvigniti vsaj 2 metra. Elektro podjetje lahko na daljavo 

transformatorsko postajo izklopi in prepreči škodo. Čistilna naprava je v začasnem 

obratovanju. Pred pridobitvijo uporabnega dovoljenja mora vsaj 150 dni delovati. 

Predsedujoči povabi svetnike na ogled čistilne naprave v prisotnosti strokovnjakov.  

 

 

 

AD 7  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV, TER ODGOVORI NA   

          NJIHOVA VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

Predsedujoči pove, da bodo svetniki odgovore na vprašanja dobili naknadno, in sicer v pisni 

obliki. 

 

Vprašanja so zastavili naslednji svetniki:  

 

➢ Svetnica Helena Hedžet vpraša, če se bo cesta proti ribiškemu domu v 

Hrastji Moti sanirala.  

 

Predsedujoči pove, da se je cesta že začela sanirati.  

 

➢ Svetnik Janez Konrad pove, da je bilo dogovorjeno na eni izmed sej, da se 

bodo vsa vprašanja in odgovori zapisali v Informatorju. Pripomni, da do 

sedaj še niso bila. Vpraša, kako je z nakazili sredstev društvom in kdaj se 

bodo sredstva nakazala. Sprašuje kako daleč je priprava rebalansov in 

Odloka o zaščiti zelenih površin. Vpraša tudi, zakaj Združenje borcev za 

vrednote NOB ne dobi donacije iz razpisa za društva za leto 2022 in poda 

pobudo, da se spremni Pravilnik o dodeljevanju finančnih sredstev.  

 

Predsedujoči pove, da so zelene površine bile vezane na neurja in odstranjevanje posledic. 

Pojasni, da se sredstva društvom nakazujejo tako, kot društva podpisujejo pogodbe. Za 

društvo borcev za vrednote NOB se predsedujoči strinja z g. Konradom, vendar pove, da 

bo ob spremembi pravilnika občina dobila veliko vlog iz drugih občin, katera bo morala 

obravnavati enako kot občinska društva.  

 

➢ G. Drago Kocbek pove, da bo tudi na tej seji, kot je na predhodnih vprašal 

za Pravilnik o zaščiti zelenih površin. Sprašuje ali je bila opravljena kakšna 

strokovna analiza preden se je začel rušit most pri Senčarju. Zanima ga, 

kako je z gradnjo stanovanj. Pripomni, da je tam sedaj samo en velik ribnik. 

Prav tako ga zanima, kako napredujejo ostali projekti. Pove, da je kar 

naenkrat nastal pločnik, projekt na bazenu se nikamor ne premakne, projekt 

visoke grede ni zaživel. Poudari, da imamo sklep, ki govori o tem, da se vsa 

Javna naročila in razpisi objavljajo v Informatorju. Šele takrat se šteje za 

javno objavljeno. Pove, da je bil pred leti narejen seznam o cestah, ki so 

krajevne in jih je potrebno vzdrževati, ter poda pobudo za izdelavo seznama 

potokov, katere bi morala občina vzdrževati. 

Predsedujoči pove, da javni popis cest in popis potokov obstaja.  

 



➢ Svetnik Bogdan Lesjak pove, da je kot predsednik Krajevne skupnosti 

Radenci prosil za posredovanje načrtov cest in potokov, katerih do sedaj še 

ni dobil. G. Lesjak zastavi naslednja vprašanja: 

1. Ali se na novi čistilna napravi že izvaja monitoring odpadnih voda in če 

so lahko rezultati le-tega objavljeni na spletni strani Občine Radenci? Ali 

je možno z očiščeno vodo iz čistilne naprave zalivati zelene površine kot 

so npr. nogometna igrišča in zelenice v parku? 

2. Glede na to, da je čistilna naprava zgrajena na protipoplavnem območju, 

me zanima zakaj v projektni dokumentaciji ni bil predviden protipoplavni 

nasip oz. če je bil, zakaj ni bil zgrajen? Ob nedavnih poplavah smo jo 

morali izključiti iz delovanja. Ali je bil v kateri od prispelih ponudb pred 

izgradnjo čistilne naprave predviden protipoplavni jez in ali je cena le-

tega vplivala na izvajalca čistilne naprave? 

3. Ker je župan od 1.6.2023 zaposlen s polovičnim delovnim časom, zakaj 

potem potrebujemo dva podžupana? 

4. V polletnem poročilu je zapisano, da je prihodek od najemnin realiziran 

samo v višini 23,93% oz. v  znesku 4.067,80 EUR. Zakaj ne več? 

5. Zakaj so prejeta sredstva iz EU realizirana samo v višini 2,1% od 

predvidenih 25.106 EUR? Kaj je vzrok? 

6. Vodna fontana pred pošto že dlje časa ne deluje. Zakaj ni sanirana? 

 

 

Predsedujoči pove, da nasip okoli čistilne naprave ni bil načrtovan in sprejet, ter ni 

zapisan v gradbenem dovoljenju. Sprememba gradbenega dovoljenja je bila narejena 

samo glede načina čiščenja odpadnih vod. Pojasni, da je bila občina pri pridobivanju 

sredstev pri dveh projektih uspešna in pri enem projektu neuspešna, saj v proračunu ni 

bilo zagotovljenih sredstev.  

 

 

➢ Svetnik Marko Krajnc pove, da je bila v Informatorju št. 3 podana informacija 

o porabljenih okoli 300.000 eur sredstev iz naslova 59 kazenskih ovadb 

oziroma sodnih stroškov. Pove, da številka ni natančna in je manjša, okoli 

200.000 eur.  Prosi za vpogled v odvetniški stroškovnik ali pogodbe. Poudari, 

da so odvetniške storitve točkovane po določenih točkah. 

Predsedujoči pove, da lahko račune kadarkoli vidi na občini.  

➢ G. Krajnc sprašuje, zakaj režijski obrat ni podrta drevesa na občinskih 

zemljiščih uporabil za kurjavo za socialno ogrožene družine, ampak so se 

pred razpisom dobra drva odpeljala. Pove, da nihče ne ve kam. Prosi za 

imenski seznam družin, ki so drva prejela. Zanimajo ga plačila Tiurb,  Štraf 

d.o.o., Remax, Radio Murski val, Raay produkcija, Avtobusni promet Murska 

Sobota, Audio produkcija Alen Pivar, Miran Ratnik.  

Predsedujoči pove, da je veliko ljudi teh drv tudi dobilo. Drevesa, ki so še dobra so v 

parku zložena.  

 

➢ Svetnik Franjo Mulec pove, da se je na seji s poveljniki PGD-jev govorilo o 

civilni zaščiti in ga zanima, kdaj se bo civilna zaščita na novo formirala.  

 

Predsedujoči pove, da se bo v mesecu septembru oblikoval nov štab civilne zaščite. 

 



➢ Svetnik Srečko Bodanec sprašuje, kako daleč je polaganje parketa v 

telovadnici pri OŠ Kapela in kdaj bo sanacija končana. Zanima ga, ali gre 

sanacija v reklamacijski postopek ali je sklenjena pogodba za garancijski 

znesek. Prav tako ga zanima, kaj se bo zgodilo, če bo garancijski znesek 

presežen in če bo to strošek občine ali garancija na podjetje Elan. Svetnik 

predvideva, da se bo sanacija potegnila v mesec september in takrat se že 

začne šola. Zanima ga na kakšen način se bo izvajala telovadba.  

Predsedujoči pove, da bo sanacija predvideno končana do 12.9.2023, kar je tudi usklajeno 

z OŠ Kapela. Pove, da se bo dejavnost telovadbe izvajala v stari telovadnici ali zunaj. 

Garancija bo tekla od 12.9.2023 naprej oziroma po končani sanaciji. Pove še, da sanacija 

ne bremeni občinskega proračuna.  

➢ G. Dominik Petko pove, da vaščani vasi Rihtarovcev sprašujejo kako je s 

košnjo trave okoli kapelice. Letos se je namreč tam pokosilo samo enkrat. 

Pove, da določeni potoki in jarki niso pokošeni in očiščeni. Omeni, da je 

Šandorjeva domačija neurejena. Zanima ga, kaj se dogaja z novim igriščem. 

Predsedujoči pove, da se bodo potoki čistili. Za problematiko Šandor pove, da občina ni 

lastnik in ima samo terjatev do domačije. Pove, da je hotelo dati sodišče občino za 

upravljalca, vendar je občina temu nasprotovala.  

 

 

 

AD 8  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SISTEMIZACIJE ODDELKOV IN   

         ZAPOSLENIH V ŠOLSKEM LETU 2023/2024 IN NOVE EKONOMSKE CENE  

         PROGRAMOV VRTCA RADENCI- RADENSKI MEHURČKI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. Na sami seji so svetniki 

dobili novo gradivo. Dan pred sejo je bil sklican Odbor za družbene dejavnosti, ki je 

predlagal novo gradivo. Na sami seji Odbora za družbene dejavnosti je bila prisotna tudi 

ravnateljica vrtca Radenci – Radenski mehurčki.  

 

Predsedujoči pove, da je ceno pripravil vrtec in bo veljala do 31.12.2023.  S januarjem 

2024 se bo sprejemala nova ekonomska cena za obdobje januar-avgust 2024. 

 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, ga. Nina Grein predstavi poročilo odbora. 

Občinskemu svetu predlaga, da Občinski svet sklep obravnava in z ustrezno vsebino 

sprejme . 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 41/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o potrditvi sistemizacije oddelkov in 

zaposlenih v šolskem letu 2023/2024 in nove ekonomske cene programov vrtca 

Radenci – Radenski mehurčki  .  

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 



 

AD 9 PREDLOG SKLEPA O NAKAZILU FINANČNIH SREDSTEV ZA POPLAČILO 

ZAPADLIH OBVEZNOSTI VRTCA RADENCI – RADENSKI MEHURČKI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da gre za sredstva, ki jih je Vrtec Radenci- Radenski mehurčki dolžen 

Osnovni šoli Kapela.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagan predlog sklepa. Predsednica Odbora 

za družbene dejavnosti, ga. Nina Grein predlaga, da Občinski svet sklep obravnava in z 

ustrezno vsebino sprejme. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 42/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o nakazilu finančnih sredstev za 

poplačilo zapadlih obveznosti vrtca Radenci – Radenski mehurčki.  

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

AD 10   PREDLOG SKLEPA O PREDVIDENI IZLOČITVI VRTCA RADENCI – 

            RADENSKI MEHURČKI, ENOTE GROZDEK KAPELA IZ VRTCA RADENCI – 

           RADENSKI MEHURČKI IN PRIPOJITVE ENOTE GROZDEK KAPELA K 

           OSNOVNI ŠOLI KAPELA S 1.9.2024 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da ta razprava teče že 4 leta. Pojasni, da bo Občina Radenci do 

1.9.2024 sprejela spremembo Ustanovnega akta OŠ Kapela in spremembo Ustanovnega 

akta Vrtca Radenci. Vrtec na Kapeli bo priključen k Ustavnemu aktu OŠ Kapela, vrtec v 

Radencih pa ostaja samostojna pravna oseba, ne glede na število oddelkov. Predsedujoči 

pove, da je bil na dveh  pogovorih na ministrstvu, kjer je dobil odgovor, da je to odločitev 

lokalne skupnosti.  Pove, da bo moral občinski svet skrbeti, da ne bo prihajalo do razhajanja 

pri ceni vrtca in  da bodo starši imeli svojo izbiro, kam bodo vpisali otroke. Pove, da je Svet 

zavoda OŠ Kapela dal pozitivno mnenje k predlogu in verjetno se večina občanov tudi 

strinja. Meni, da bo manj drugih zaposlenih in se računa, da bo med 5 in 8 procenti manj 

stroškov. Meni, da občani spremembe pa sploh ne bodo opazili.  

 

 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, ga. Nina Grein pove, da je Odbor obravnaval 

predlagani sklep in ga ni potrdil. Občinskemu svetu predlaga, da predlagan sklep 

obravnava, presodi in sprejme sklep s ustrezno vsebino.   

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 



➢ Z razpravo je začel svetnik Drago Kocbek. Razloži, da je po uvodni 

predstavitvi samo namen občinskega sveta sprememba ustanovnega akta. 

Zanima ga, zakaj se potem hiti. Predlaga najprej spremembo ustanovnega 

akta, šele nato se naj gre na samo dejanje. Sprašuje zakaj ne gremo po 

vrsti. Če ne bo dovolj otrok in oddelkov bo vseeno ta vrtec in stroške bomo 

morali vseeno plačevati. Pove, da bo to glasovanje zapustil in ne bo glasoval 

o njem. 

 

Predsedujoči mu razloži, da s tem sklepom samo naložimo delo občinski upravi, katera bo 

morala pripraviti gradivo za naslednjo sejo, na kateri se bodo spreminjali Odloki. Pojasni, 

da se najprej sprejme Sklep o izključitvi, šele nato lahko spreminjamo Odloke.  

 

➢ G. Kocbek pojasni, da je Odlok politična odločitev.  

 

➢ Svetnica Nina Grein pove, da je dobila v dveh dneh na mail sporočila 

predstavnikov Sveta staršev Vrtca Kapela in Vrtca Radenci. Od petih 

predstavnikov na Kapeli so trije že proti priključitvi vrtca k OŠ Kapeli, dva 

sta na morju. Pove, da jih je že deset proti priključitvi vrtca Kapela k OŠ 

Kapeli. Svetnica pove, da pri tej točki ne bo glasovala in bo glasovanje 

zapustila.   

 

Predsedujoči pove, da je njemu vseh pet predstavnikov potrdilo, da je za priključitev. 

 

➢ G. Bogdan Lesjak pove, da gre za dva različna razvojna procesa. Ministrstvo 

za šolstvo, starši in Svet zavoda je leta 2021 podalo mnenje, da tega ni 

smiselno združevati. Kar se pa tiče sistemizacije otrok, pa se zdi povsem 

nerazumljivo, saj je sistemizacijo morala predlagati ravnateljica, na pobudo 

župana so se oddelki napolnili maksimalno, kljub temu, da sta na oddelku 

samo vzgojiteljica in pomočnica vzgojiteljica. Meni, da ni prav, da se varčuje 

na otrocih in bi lahko kje drugje privarčevali denar. 

 

Predsedujoči mu razloži, da oddelki niso napolnjeni. Trije oddelki, kjer je 14+2 in 17+2, 

tista + 2 nimata otrok in bi jih lahko bilo več. Pove, da v tisti polovici, ki jo podpiramo bo 

v devetem mesecu en otrok, v desetem mesecu se pridruži še en otrok, v enajstem mesecu 

prideta še dva otroka. Po sistemizaciji bo samo v septembru en otrok. Ministrstvo ni nikoli 

reklo, da je to slaba odločitev, ampak je reklo, da je to v pristojnosti lokalne skupnosti.  

 

➢ G. Lesjak poudari, da ni v pristojnosti lokalne skupnosti, ampak je potrebno 

biti v soglasju z lokalno skupnostjo . 

 

➢ Svetnik Srečko Bodanec pove, da se je iz 15 oddelkov zmanjšalo število na 

11,5 oddelkov in po komunikaciji sodeč še vseeno ni prav. Svetnik pove, da 

ga pri gradivu te točke moti, da je vsa dokumentacija iz leta 2019, sedaj je 

leto 2023. Pove da so pobude in podpisi staršev iz leta 2019. Zanima ga, kaj 

odgovoriti tem podpisnikom, da smo začeli z obravnavo šele leta 2023. 

 

Predsedujoči pove, da še sedaj oddelki niso polni. Predsedujoči  pove, da se bo s sprejetjem 

sklepa začela sprememba Odlokov in aktov. Šele takrat se bo videlo kaj občani želijo. Če 

bodo starši proti, se bo postopek ustavil.  

 

➢ Svetnik Srečko Bodanec pove, da ne bo glasoval, ker se mu zdijo 4 leta stari podatki 

prestari. 

 

➢ Svetnica Nina Grein meni, da so podatki 4 leta stari. Misli, da niso pristojni, da bi o 

tem glasovali, ker nimajo nobenega podatka, kaj si starši želijo in predstavniki 

Sveta zavoda. Prosi, da se mnenja pridobijo od Sveta staršev, Sveta zavoda in 

staršev.   



 

Predsedujoči se strinja, da so na seji pri spremembi Odloka zraven nova mnenja.  Do takrat 

bo imel Svet staršev čas za pridobitev mnenja in če se ne bodo strinjali, tega Odloka ne 

bo.  

 

➢ G.  Bogdan Lesjak predlaga, da se točka umakne iz dnevnega reda, se 

pridobijo ustrezna mnenja in ponovno uvrsti na dnevni red.  

 

Predsedujoči pove, da se s sprejetjem tega Sklepa naloži občinski upravi delo, katera bo 

začela s pripravo nadaljnje dokumentacije.  

 

➢ G. Kocbek pove, da je to domneva. Če bo politična volja tako kot je bila v 

prejšnjem Občinskem svetu, ko sploh nobeden ni govoril, bo Odlok sprejet. 

In bo volja politična in ne kaj bodo ljudje hoteli.  

 

Predsedujoči pove, da se bo sprejelo tisto kar bodo ljudje hoteli. 

 

➢ Svetnik Bogdan Lesjak pove, da bi se lahko pridobila mnenja in se potem 

dalo na glasovanje. Ne pa na podlagi podatkov iz leta 2019, saj že nekaj 

otrok teh staršev ni več v vrtcu. 

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 43/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o predvideni izločitvi vrtca Radenci – 

Radenski mehurčki, enote Grozdek Kapela iz vrtca Radenci – Radenski mehurčki 

in pripojitve enote Grozdek Kapela k osnovni šoli Kapela s 1. 9. 2024 

Svetnik Mihael Klobasa je pri tej točki zapustil sejo.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

Glasovanje so zapustili svetniki Marko Krajnc, Nina Grein, Bogdan  Lesjak in Drago Kocbek. 

 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član sveta, 2 člana sveta sta 

ostala vzdržana.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 11     PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI CEN IZVAJANJA OBVEZNIH  

              OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA Z ODPADKI V   

              OBČINI RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Vsi štirje svetniki, ki so zapustili glasovanje pri prejšnji točki so se vrnili in občinski svet je 

sklepčen. 

 

Predsedujoči pove, da je podjetje Saubermacher poslalo nov Elaborat o oblikovanju cen 

izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v Občini 

Radenci.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  



➢ Z razpravo je začel g. Marko Krajnc in pove, da mora biti človek magister, da ta 

elaborat razume. Lahko bi bilo razloženo na podlagi katerih vzrokov se draži. 

Zanima ga, kako je z odvozom odpadkov v zbirni center v Boračeva. Pove, da 

nekateri vozijo precej smeti, nekateri sploh ne, plačajo pa vsi občani. Nekateri 

pravni subjekti vozijo še več. Predlaga, da bi lahko z mesecem oktobrom, 

novembrom začeli s tehtanjem smeti. Svetnik pove, da bo glasoval proti.  

 

Predsedujoči se strinja s mnenjem svetnika. Meni, da bi lahko prišlo do korekcije cen ravno 

na račun kosovnih odpadkov. Če sklep ne bo sprejet bo moralo podjetje pripraviti nov 

Elaborat o oblikovanju cen, v katerih bodo stvari bolj določene.  

 

➢ G. Kocbek poudari težavo z zelenimi odpadki. Nekateri nimajo bioloških smetnjakov 

ali imajo premajhne in potem  konča vse v gozdu. Pove, da če pelješ v zbirni center 

Boračeva se zaračuna. Lahko bi se pozanimali, če kdo odvaža in uporabi na primer 

za kompostnik.  

 

Predsedujoči pove, da se je v okviru čistilne naprave že pridobila deponija. V pogovoru je 

s podjetjem, ki bi sprejemalo travo in jo pod določenimi pogoji plačevali občini.  

 

Predsedujoči odpre razpravo na temo ali omejiti odvoz samo na fizične osebe.  

 

➢ Svetnik Srečko Bodanec pove, da bi se lahko podjetjem tehtalo odpadke.  

 

Predsedujoči bo vprašal direktorja ali se lahko zaračuna storitev tako, da se ne bi 

zaračunavalo vsem občanom.  

 

➢ G. Lesjak pove, da bi se morali biološki zabojniki čistiti. Ker je v Elaboratu 

oblikovana cena za čiščenje zabojnikov, bi se morali čistiti. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 44/2022 

Občinski svet Občine Radenci  ni sprejel Sklepa o potrditvi cen izvajanja obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v Občini Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA ni glasoval noben član sveta, PROTI  je  glasovalo 13 članov sveta, 1 član sveta ostal 

vzdržan.  

 

Sklep ni bil sprejet. 

 

 

 

AD 12   PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O TURISTIČNI TAKSI V  

            OBČINI RADENCI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da  imajo Občine Radenci, Ljutomer, Moravske Toplice in Lendava 

dogovor o enotni ceni turistične takse. Na zadnji seji se je vseh 27 županov dogovorilo, da 

se turistična taksa dvigne na 2,50 EUR. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  



- Svetnik Janez Konrad sprašuje ali so prvi, ki o tem glasujejo. Zanima ga, kaj to 

pomeni za naše goste in obisk gostov, saj se Pomurje ne more primerjati npr. s 

Bledom. Pove, da ima pomisleke. 

 

Predsedujoči se strinja s svetnikom Janezom. Predsedujoči pove, da je bil predlog podan 

od vseh občin in ostajamo s ceno na najnižji ravni. Poudari, da se turistična taksa vrača 

nazaj v turizem, predvsem v gradnjo nove turistične infrastrukture, vzdrževanju turistične 

infrastrukture in za prireditve. Pove, da Sklep začne veljati s 1.1.2024.  

 

➢ Svetnik Drago Kocbek pove iz lastne izkušnje, da opaža, da je v zadnjih 4 mesecih 

veliko odpovedi. Če pride družina s 4 otroki in ostanejo 10 dni na dopustu, ta znesek 

ni tako majhen.  

 

Predsedujoči pove, da turistično takso vračajo nazaj v namen. Sklep bo obravnavan na 

vseh 27 občinah in jih bodo občine sprejele. Pove, da tudi občina Radenci umakne Sklep, 

če ostale občine ne bodo potrdile dviga turistične cene do 1.1.2024. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 45/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Odlok o spremembi Odloka o turistični taksi v 

Občini Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben članov sveta, vzdržanih 5 članov 

sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 13     IMENOVANJE ČLANA SVETA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM GORNJA  

               RADGONA 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

predlagala, da ostane še naprej članica Zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona, Mojca 

Marovič.  

 

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 

➢ Z razpravo je začel svetnik Marko Krajnc. Pove, da ima občina malo več kot 5000 

občanov in ne moremo med njimi najti enega kandidata, da s tem ne bi 

obremenjevali Mojco Marovič. Zanima ga, ali ni drugega kandidata. 

 

Predsedujoči pove, da imamo en predlog in vpraša svetnike, če ima kdo še drug predlog.  

 

➢ G. Marko Krajnc vpraša, zakaj ni na primer Dominik Petko, Nina, Franjo, nekdo 

izmed prisotnih ali kdo izmed občanov.  

 

Predsedujoči vpraša po konkretni osebi.  



 

➢ G. Marko Krajnc predlaga Branka Domajnka.  

 

Predsedujoči ga vpraša, če ima znanja iz investicijskih projektov. 

 

➢ G. Marko Krajnc pove, da več kot dovolj. 

 

Predsedujoči pove, da imamo dva predloga. Vpraša g. Branka Domajnka koga bo zastopal.  

 

➢ G. Srečko Bodanec vpraša ali lahko predsedujoči nagovori obiskovalce, kot je sedaj 

g. Domajnka, ki pa nima pravice do govora. 

 

Predsedujoči pove, da je kandidat in sedaj lahko odgovori. 

 

➢ G. Kocbek pove, da mora dati soglasje.  

 

Predsedujoči pove, da vsak, ki govori, da je on ustaš, poglavar in gradonačelnik čuti kot 

nacionalni pritisk na sebe. Komentira še, da je vsakega lahko sram, ki župana naslavlja s 

nacionalno pripadnostjo.  

 

➢ Svetnik Srečko Bodanec še enkrat vpraša ali lahko predsedujoči nagovori 

ostale prisotne na seji, oni se pa ne smejo odzvati.  

 

Prisoten občan se vznemiri in zapusti sejo.  

 

Predsedujoči pove, da se bo najprej glasovalo za kandidatko Mojco Marovič.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 46/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o imenovanju člana Sveta zavoda 

Zdravstveni dom Gornja Radgona. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče, 4 člani sveta so ostali vzdržani.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ker je bil Sklep sprejet, glasovanje za kandidata g. Branka Domajnka ni bilo potrebno. 

 

 

 

AD 14  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA ŠT. 9000-0003/2023 »  

           SOFINANCIRANJE INVESTICIJ NA PRIMARNI RAVNI ZDRAVSTVENE  

           DEJAVNOSTI V REPUBLIKI SLOVENIJI« 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da ima občina svoj objekt zraven lekarne, ki ga lahko spremeni v 

zdravstveno postajo. S Sklepom Ministrstva za zdravstvo v višini 450.000 EUR bo občina 

uredila in prenovila zdravstveno postajo, ki bo v celoti namenjena zdravstveni dejavnosti.  

 

Predsedujoči predlaga Občinskemu svetu, da se javnost izključi zaradi govora o pravicah 

in občutljivih osebnih podatkov družine, ki stanuje v tej zgradbi.  



 

Predsedujoči je dal na glasovanje umik javnosti iz seje. 

 

ZA je  glasovalo 7  članov sveta. Ker 7 članov sveta ni glasovalo ZA, ni sprejet umik javnosti 

iz predmetne seje.  

 

Predsedujoči se odloči za umik točke dnevnega reda in uvrstitev na naslednjo sejo. Nato si 

premisli in točke ne umakne.   

 

Dva občana zapustita sejno sobo.  

 

Predsedujoči pove, da jim v tem trenutku ne more posredovati podatkov o stanju 

najemnika stanovanja, kakšne pravice ima in katerih nima. Pove, da etažna lastnina 

najemniku ni bila nikoli dana. Ko so lahko po Jazbinškovem zakonu kupovali, je prišel 

odgovor, da ne gre za stanovanje, temveč za sobe, ki so bile takrat v lasti Zdravstvenega 

doma oziroma Občine Gornja Radgona. Zato se po Jazbinškovem zakonu ni moralo 

obravnavati. Pove, da je to sedaj na sodišču in se čaka odločitev sodišča. Pove, da v 

vsakem primeru pomeni, da družina, ki trenutno živi v tem stanovanju, ne bo mogla biti 

preseljena, dokler ne bo pozitivnega mnenja ministrstva in da bo stanovanje, ki mu bo 

ponujeno za bivanje, v skladu z zakonom, ki ga država zahteva. Pove, da šele takrat, ko 

bo ministrstvo dalo pozivno mnenje, da je nadomestno stanovanje v skladu s predpisi, se 

bo lahko začel postopek preselitve.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

➢ Z razpravo je začel svetnik Drago Kocbek. Pove, da ni tako enostavna zadeva, kot 

je bila predstavljena. Pove, da dokler ne bo Odločbe, da je denacionalizacijski 

postopek končan in kaj bo tam določeno komu pripadajo ti prostori, bo tisti postal 

pravnomočni lastnik. Pove, da bo imel najemnik pravico to stanovanje odkupit po 

Jazbinškovem zakonu. Če najemnik ne kupi stanovanja in bo hotel lastnik vseeno  

stanovanje prodati, ima najemnik še vedno predkupno pravico. Pove, da je to 

stanovanje bilo nekoč pod Stanovanjska Gornja Radgona, ki je naredila najemno 

pogodbo in obstajajo zapisniki, iz katerih je razvidno, kaj je kdo imel. Po zapisnikih 

je najemnik nazaj v tistih prostorih, ki jih je imel zapisane v prvi najemni pogodbi. 

Poudari, da je vprašanje denacionalizacijskega postopka, kaj bo ta določal. Pove, 

da nato obstaja več variant in sicer, da občina odkupi drugo stanovanje, kupi hišo, 

če se najemnik strinja ali se mu da kredit, da si zgradi hišo ali kupi stanovanje. 

Svetnika še zanima, kaj lahko zagotovimo v tem objektu, če že ima tri četrt 

prostorov v najemu oseba, s katero je sklenjena dolgoročna pogodba. Dejansko je 

ena ordinacija prosta. Zanima ga, ali se naredi reden zdravstveni dom. Pove, da 

moramo pomisliti na starejše osebe, ki ne bodo morale v zgornjo etažo k zdravniku. 

 

Predsedujoči pove, da bi bil v zgornji etaži pediater in se bo naredila stopnica v skladu 

s gradbenim zakonom. Pove, da je denacionalizacija objekta končana. Pravnomočna je 

v delu, da se izplača gospodu Šariću 8.000.000 EUR za vse kar je imel v občini. Pove, 

da je v tem trenutku težava samo z zneskom, s katerim se ne strinjajo, drugače pa je 

zadeva zaključena in nobena pritožba več ne teče. Predsedujoči pove, da stanovanje ni 

bilo nikoli stanovanje, saj nikoli ni bilo etažno lastninjenje. Pove, da je stanovanjska 

pravica vprašljiva in bo sodni postopek pokazal ali je stanovanjska pravica ali ni. Če ni 

stanovanjske pravice bo postopek enostavnejši, če je stanovanjska pravica pa 

obstajajo tri stvari v katere lahko gre. Ali se bo gospodu ponudilo novo stanovanje, ali 

bo v dogovoru z občino prevzel kakšno hišo. Predsedujoči meni, da če o tem ne bodo 

odločali, v projekt ne morejo iti. Predsedujoči pove, da bo prva etaža namenjena 

zobozdravstveni in osnovni zdravstveni dejavnosti, v zgornjem delu bi bil pediater.  

 

➢ G. Kocbek poudari, da je dala država v denacionalizacijskem postopku 

pridržek na višino izplačila. 

 



Predsedujoči pove, da je pridržek na višino. Občina je lastnik 1/1 in v zemljiški knjigi ne 

piše nobene blokade več. Pove, da je Občina polni lastnik objekta.  

 

 

➢ G. Janez Konrad pove, da ni bil nikoli proti temu, da bi se stavba obnovila. 

Pove, da ga moti misel o razvoju primarne zdravstvene dejavnosti. 

Zdravstveni dom je v Gornji Radgoni, katerega je občina tudi 

soustanoviteljica. Pove, da so že pred leti hoteli pripeljati pediatrinjo, ampak 

je niso uspeli. Pove, da bo proti razmišljanju o lastnem zdravstvenem domu 

v Radencih. 

 

Predsedujoči pove, da je tudi Občina Apače soustanovitelj Zdravstvenega doma Gornje 

Radgone in gradi svojo zdravstveno postajo.  

 

 

➢ Svetnik Franc Himelrajh pove, da bi bila tukaj samo izpostava.  

➢ Svetnik Janez Konrad pove, da ni govoril o konkretni osebi, ampak razmišlja 

o prenosu osnovne primarne zdravstvene dejavnosti in se mu to zdi zelo 

širok pojem.  

➢ G. Franc Himelrajh pove, da razume to kot pridobitev novih zdravnikov.  

➢ Svetnik Bogdan Lesjak pove,  da je v vrtcu ambulanta, ki je lahko takoj 

uporabna. Pove, da se naj sklene koncesijska pogodba s pediatrinjo in lahko 

začne delati.  

 

Predsedujoči pove, da tam že opravlja dejavnost. 

 

➢ G. Lesjak pove, da je nesmiselno vlagati 500.000 EUR v nekaj kar še sploh ni naše.  

 

Predsedujoči pove, da se veseli glasovanja, saj bodo morali občanom pojasniti, zakaj se je 

občina odrekla investiciji v vrednosti 450.000 EUR in se za ta denar lepo zahvaliti. 

 

➢ Svetnik Drago Kocbek pojasni, da je javno mnenje pokazalo, da se hoče nazaj javno 

zdravstvo. Pojasni, da sta trenutno 2 koncesionarja in če ta dva odpovesta, je 

polovica občanov brez osebnega zdravnika.  Pove, da se njegova stranka  zavzema 

za javno zdravstvo. Pri tem se strinja, ostale zadeve je potrebno po zakonu rešiti, 

da potem ne bo nihče oškodovan. 

 

Predsedujoči pove, da če ne bomo pravilno delovali, bo tudi težko zadevo izpeljati. 

 

➢ G. Nina Grein sprašuje ali se bo morala Katja Pereza izseliti iz ambulante. 

 

Predsedujoči pove, da je denar namenjen ureditvi javnega zdravstva. V tistem trenutku, 

ko se bo zdravnik odrekel koncesiji, bo izgubil pravico javnega zdravstva.  

  

➢ Svetnika Srečka Bodanca zanima, koliko manj bomo plačevali za Zdravstveni dom 

Gornja Radgona, če bomo imeli svojo zdravstveno postajo. 

 

Predsedujoči pove, da se bodo zmanjšale dodatne investicije. 

 

➢ G. Bodanca zanima kaj je z naložbami, ki so se v preteklosti investirale. 

 

Predsedujoči odgovori, da ostanemo solastnik. Razloži, da se sofinancirajo samo dodatne 

investicije.  

 

➢ Svetnika Draga Kocbeka zanima,  ali bo tu zdravnik javnega zdravstva ali 

koncesionar. 

 



Predsedujoči pove, da zdravnik javnega zdravstva.  

 

➢ G. Kocbek pove, da se mu zdi, da so zdravniki procentionalno določeni za število 

občanov.  

 

Predsedujoči pove, da bo občina lahko takoj sprejela splošnega zdravnika. Poudari, da gre 

zgradba v javno zdravstvo, kar je tudi namen te investicije. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 47/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o spremembi Sklepa št. 9000-

0003/2023 »Sofinanciranje investicij na primarni ravni zdravstvene dejavnosti v 

Republiki Sloveniji«. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta,  4 člani sveta vzdržani.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 15    PREDLOG SKLEPA O PRERAZPOREDITVI SREDSTEV V PRORAČUNU  

              OBČINE RADENCI ZA LETO 2023 Z NAMENOM » IZDELAVA DPP, DGD IN  

              PZI PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA NOVOGRADNJO KOMUNALNE  

              KANALIZACIJE IN DOGRADITEV VODOVODNEGA SISTEMA/OMREŽJA  

              RADENCI – SEVERNI DEL« 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da so sredstva za novo kompletno dokumentacijo za novogradnjo 

kanalizacije za Radenci – Severni del. Gre za ločen sistem za fekalije in odvodnjavanje, s 

tem da bo v dokumentaciji zapisano, kateri del starega sistema se obdrži za odvodnjavanje.  

Povezano je s kohezijskimi sredstvi, ki se bodo dodeljevala za obnovo komunalne 

kanalizacije in da mora biti do konca februarja naslednjega leta dokumentacija pridobljena, 

da bo občina lahko vložila vlogo za pridobitev teh sredstev.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

➢ Z razpravo je začel svetnik Drago Kocbeka, katerega zanima ali je to povezano s 

zborom občanom. 

 

Predsedujoči pove, da projekt zajema vse od trgovine Spar do hotela Radin, kar je razvidno 

iz skice, ki so jo prejeli v gradivu. 

 

➢ Svetnik Bogdan Lesjak prosi za dopolnitev sklepa s pridobitvijo dokumentacije za 

ureditev pločnikov, kolesarskih stez, parkirnih prostorov in javne razsvetljave. Meni, 

da je miselno, da se ta predlog da v obravnavo.  

 

Predsedujoči pove, da se ceste urejajo s projekti in tega nam nihče ne bo financiral in bi si 

morali sami financirati.  

 

➢ G. Lesjak pove, da bi dal vseeno ta predlog na glasovanje. Razume, da investicija 

ne bi morala biti izvedena naenkrat. 



 

Predsedujoči pove, da je lahko projekt kako se cesta obnavlja PZI posebej narejen za vsako 

cesto. Predlog predstavlja samo višek projekta.  

 

➢ G. Lesjak predlaga, da se da na glasovanje in dopolnitev predloga. 

 

Predsedujoči pove, da ta projekt ne govori o projektiranju cest in pločnikov.  

 

Predsedujoči predlaga, da se glasuje posebej o predlaganem Sklepu za novogradnjo 

komunalne kanalizacije in dograditev vodovodnega sistema/omrežja Radenci – severni del, 

ter se doda in glasuje za Sklep o izdelavi projekta za izgradnjo ulic, cest, pločnikov, 

parkirišč in javne razsvetljave na javnih površinah v lasti Občine Radence za Radenci– 

severni del.  

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 48/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o prerazporeditvi sredstev v Proračunu 

Občine Radenci za leto 2023 z namenom » Izdelava DPP, DGD in PZI projektne 

dokumentacije za novogradnjo komunalne kanalizacije in dograditev 

vodovodnega sistema/omrežja  Radenci – severni del«. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval noben član sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

 PREDLOG SKLEPA št. 49/2022 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep, da se hkrati ob izdelavi projekta za 

novogradnjo komunalne kanalizacije in dograditev vodovodnega 

sistema/omrežja  Radenci – severni del, izdela še projekt za izgradnjo cest, 

kolesarskih stez, pločnikov, parkirišč in javne razsvetljave na javnih površinah v 

lasti Občine Radence za  Radenci– severni del.  

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov, vzdržani 4 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

 

 

 

 



AD 16 SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM OBČINE RADENCI ZA OBDOBJE    

          JANUAR – JUNIJ 2023 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 50/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o seznanitvi s polletnim poročilom 

Občine Radenci za obdobje januar – junij 2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA je glasovalo 12 članov sveta, PROTI  ni glasoval nihče, 2 člana sveta vzdržana. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 17  PREDLOG SKLEPA O PODALJŠANJU VELJAVNOSTI SKLEPA O   

 DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIJE IN ZAGOTAVLJANJU SREDSTEV V  

           PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA SUBVENCIONIRANJE CENE   

           OMREŽNINE ZA OPRAVLJANJE GJS OSKRBE S PITNO VODO ZA  FIZIČNE  

           OSEBE V OBČINI RADENCI ŠT. 355-0021/2019-1, Z DNE  30.12.2019 DO  

           31.12.2023 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da bo občina subvencionirala del omrežnine kot do sedaj in se cena ne 

bo dvignila. 

 

➢ Z razpravo je začel svetnik Drago Kocbek. Pove, da bo potrebno vseeno začeti 

razmišljati kako s podjetji.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 51/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o podaljšanju veljavnosti sklepa o 

določitvi višine subvencije in zagotavljanju sredstev v Proračunu Občine Radenci 

za subvencioniranje cene omrežnine za opravljanje GJS oskrbe s pitno vodo za 

fizične osebe v Občini Radenci št. 355-0021/2019-1, z dne 30.12.2019 do 

31.12.2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 



AD 18      PREDLOG SKLEPA O DODELITVI DONACIJE OBČINE ČRNE NA KOROŠKEM  

              ZARADI NARAVNE KATASTROFE ZARADI POPLAV – AVGUST 2023 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Predsedujoči pove, da se bodo Občini Črni na Koroškem nakazala sredstva iz sejnine 

predmetne seje, podžupana in župan bodo sredstva nakazala na račun Občine Radenci.   

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 52/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o dodelitvi donacije Občine Črne na 

Koroškem zaradi naravne katastrofe zaradi poplav – avgusta 2023.  

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval noben član sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Tudi za neprisotna svetnika se bo sejnina nakazala Občini Črni na Koroškem.  

 

Predsedujoči je s tem sejo zaključil ob 20.50 uri. 

 

 

 

 

 

 

 Zapisala:                                                                                                ŽUPAN  

Sabina HORVAT                                                                              OBČINE RADENCI, 

                                                                                                     Roman LELJAK 

 

 

 

 

 

 


